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Bestyrelsesmøde for Marslev Skole og Børnehus 
Den 29. januar 2024 kl. 17.00 – 19.00 
Sted: Nymarken Skole & Børnehus 
 
Afbud: Kim, Marianne, Susanne. 
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00-
17.05 

1.  Godkendelse af referat og dagsorden. 
 

17.05-
17.35 
 

2.  Status på Nymarken Skole og Børnehus  
• Elevrådet 

Mobiltelefon i frikvarteret. Eleverne vil gerne 
have dem i frikvarteret. Prøve et testrun. 
Kort debat i bestyrelsen: 
Bestyrelsen er skeptisk og bakker op om 
skolens nuværende politik. Skærmfri tid giver 
mere tid til venskaber og relationer. 
Elevrådet har spurgt til muligheden for 
atkunne tage i ”SPAR” i frikvartererne eller få 
en bod i frikvarteret. 
Kort debat i bestyrelsen: 
Pga. stor afstand og farlig cykelvej kan 
bestyrelsen ikke støtte elevrådets ønske. 
Bestyrelsen vil gerne være med til at støtte op 
om en evt. bodordning på skolen. Det bliver 
dog vigtigt, at eleverne selv er med til at 
udvikle og drive boden. 
 

• Ledelsen 
Opgradering af læringsmiljøer i udskolingen 
Torben fortalte om opgradering af 
læringsmiljøet i overbygningen. Etablering 
forventelig i uge 7. 
 
Generation Sunde Børn (Opstart af maddage) 
Den 9/1 startede ordningen op.  
Køkkenperson er ansat. Løn finansieres af 
projekt. 
Bordhelte henter mad, personale skaber 
sammen med lærer en god madpause. 
Kommet godt i gang. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/5 Udvidet samarbejde med foreninger 
(Foreningsdage) 
Generation Sunde Børn – SDU – Etableret 
workshops. Der arbejdes på at udvikle 
”Foreningsdage” sammen med foreningerne 
og skolen. 
 
Indskrivning til bhkl. 24/25. 
26 egne distrikstsbørn (5 udefra har også 
ansøgt til bhkl.). 

 

• Børnehaven  
Deltog ikke i mødet. 

 

• SFO 
Den 24/1-24 deltog personalet i workshop 
vedr. udvikling af kernefortælling. 

 

• Forældre 
Tilbagemelding fra forældremøder (O og D): 

• Sikker skolevej  

• Lejrskoler 

• Skolefoto 
 
Drøftelsen blev udsat 

 

• Bestyrelsen 
Henvendelse fra nogle forældre fra 4. kl. blev 
drøftet.  
Forældrene der har henvendt sig er inviteret til 
møde på skolen. Som skole er det vigtigt for os at 
skabe en ramme, hvor alle børn kan opleve læring 
i trygge og gode rammer. Derfor ønsker vi også at 
sende et signal om, at vi altid vil arbejde 
kontruktivt med en evt. kritik i den henseende. Fra 
bestyrelsens side var der opbakning til skolens 
håndtering.  

 

• Kommunen 
Ferieplan 2025/26 (Bilag) 
Ny organisering af Ungdomsskolen 

 
Udsættes 

 3.  Videre arbejde med prøvehandling (O og D) Bilag: 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/5 Den 21/12 blev Byrådet præsenteret for Marslev 
Skoles forslag til prøvehandling ”ind i” Fremtidens 
Skole. Bestyrelsen genser oplægget og kommer med 
input til det videre arbejde. 
 
Forslag efter drøftelse med personale 
 
Afvikling af Trivselsmøder 
Trivselsmøder afholdes hver anden måned dvs. 5 
gange årligt. 
Temaerne fastlægges i et samarbejde mellem 
trivselsambassadører, koordinator og ledelse. 
 
Trivselsambassadørernes opgaver 
Trivselsambassadører er også klassens 
elevrådsrepræsentanter. 
Trivselsambassadøreropgaver: Fastlægger sammen 
med koordinator og ledelse temaerne til de fælles 
trivselsmøder. 
Trivselsambassadører kommer med input til  
klassemøderne. 
 
Evaluering af Trivslen i klasserne. 
Trivselsambassadører mødes med ledelsen i når 
trivslen evalueres i klasserne f.eks. i forlængelse af 
den Nationale Trivselsundersøgelse eller når vi har 
TOPH-data.  
 
Bestyrelsen nikker til oplægget og ønsker at blive 
orienteret løbende. 
 

18.00-
18.15 

4.  Skolemad 

 
Tina præsenterede et forslag til skolemad fra www. 
skolemad.nu Man bestiller mad hjemmefra – 
bestilling, levering og administration står 
”Skolemad.nu” for. Udlevering er skolens ansvar. Der 
leveres en kasse til hver klasse. Det stilles på en 
rullevogn. Duksene henter. Der er et deltagegebyr på 
29. kr. 
 
På næste møde drøfter bestyrelsen mulighed for 
ordningen. 

18.15-
18.30 

5.  Drøftelse af trivselsfremmende principper. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/5 Bestyrelsen ønsker at drøfte principper, der kan 
understøtte skolens arbejde med trivsel.  
 
Måske et princip omkring klasseforældreråd. 
 
Udsættes 
 
 

18.30-
19.00 

6.  Fælles mødedel 
 

1) Tilbagemelding på møde mellem formænd og 
forvaltning om Nymarken og Marslev som 
landsbyordninger (O og D) 
Den 15/12 blev der afholdt møde mellem 
formænd, skoleleder og forvaltning 
 

Det var formændenes opfattelse, at utilfredsheden 
med nyorganiseringen af landsbyordninger blev taget 
alvorlig. 
 
På mødet blev der orienteret om, at strukturen 
fremadrettet ændres til: 1 landsbyordnings-
bestyrelse, 1 institutionsråd og 1 distriktsråd. 
 

2) Gensidig orientering 
Den 21/12 deltog formænd og ledelse i et 
møde med Byrådet. 

 
Godt at få lov til at præsentere prøvehandlingerne. 
Mødet virkede lidt tidspresset. Der kunne godt have 
været mere fokus på elevstemmen. Måske havde det 
været bedre, at det var Børne-Unge og 
Familieudvalget det blev præsenteret for, så der 
efterfølgende havde været mulighed for dialog. 

 
3) Evt. 

 

19.00 7.  Slut 
 

 8.  Kommende punkter 
 
Samarbejde med elevråd (D) fra årshjul 
Der er valgt nye elevrådsrepræsentanter. Bestyrelsen 
drøfter, hvordan vi får det bedste samarbejde. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side5/5  

 
 

 


